
                                                                                                              ПО-87/31.10.24г. 

 

 

 
ПИТАНЕ 

 

от ЗДРАВКО КЪНЧЕВ – общински съветник, 

от заседание на Общински съвет – Габрово, 

проведено на 31.10.2024 г. 

 

 

 Уважаема госпожо Йозова, уважаеми господин Кунев, уважаеми колеги, 

 След проведена среща с жителите на кв. Лисец ми беше зададен въпрос за 

сградата, която се намира в гробищния парк в квартала, която е силно компрометирана 

като покрив, стени. Въпросът им е възможно ли е на нейно място да бъде съборена и да 

се направи безопасен навес, или самата сграда да бъде рехабилитирана? И какви мерки, 

разбира се, Общината може да предприеме? 

Благодаря. 

 
 



 

 

ПО – 87/28.11.24 г. 

ДО 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ – ГАБРОВО 

 

 

 

ОТГОВОР 

НА ПИТАНЕ  ОТ ЗДРАВКО КЪНЧЕВ – ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИК, 

ОТ ЗАСЕДАНИЕ НА ОБЩИНСКИ СЪВЕТ - ГАБРОВО, 

ПРОВЕДЕНО НА 31.10.2024Г. 

 

ВЪПРОС: 

Уважаема госпожо Йозова, уважаеми господин  Кунев, уважаеми колеги, 

 След проведена среща с жителите на кв. Лисец ми беше зададен въпрос за 

сградата, която се намира в гробищния парк в квартала, която е силно компрометирана 

като покрив, стени. Въпросът им е възможно ли е на нейно място да бъде съборена и да 

се направи безопасен навес, или самата сграда да бъде рехабилитирана? И какви мерки, 

разбира се, Общината може да предприеме? 

Благодаря. 

 

УВАЖАЕМИ ГОСПОДИН КЪНЧЕВ, 

 

        По поставения от Вас въпрос с входящ № ПО-87/31.10.2024 г. Ви информирам 

следното: 

        За обективираната от Вас сграда с кадастрален идентификатор 14218.304.262.1 

по кадастрална карта и кадастрални регистри на гр. Габрово има входирана жалба  

№ИЕ-01-01-584/25.07.2024 г. от жители на квартал Лисец. Извършен е оглед, при което 

е констатирано, че е необходим цялостен ремонт на сградата, включващ ремонт на 

компрометирани участъци по стени, фасади, покрив и остъкляване, и е изпратен  

отговор на жалбата. Предвид конструктивното състояние е наложителен допълнителен 

оглед за вземане окончателно решение относно сградата - да се възстановява или да 

бъде премахната и да се изгради нова постройка/навес. В зависимост от утвърденото 

становище и при финансова възможност необходимите средства ще бъдат предвидени в 

Бюджет 2025 г. 

 Благодаря за поставения въпрос. 

 

С уважение,   / П / 

ТАНЯ ХРИСТОВА 

Кмет на Община Габрово 
 


